
 

7 november 2020 
Göteborg 

Hej, hej medlemmar i HOF. 

Här kommer några rader från mig, Ewa Thelén, ny medlem i 
föreningen och i styrelsen. 
Jag bor och arbetar i Göteborg men har under flera år gjort 
regelbundna besök i Köping. Det har blivit många utflykter och 
fågelskådande i HOFs område, mest tillsammans med Mikke 
Brännström, (medlem i styrelsen även han) men också med 
andra personer från föreningen. 

Området Norsa hagar har blivit en riktig favorit med sina skiftande 
naturtyper. 

Jag är definitivt nybörjare när det gäller fågelskådning men 
försöker lära mig några nya arter och läten varje år. 
Tack vare flera föreningsdeltagare som svarat på mina tusen och en 
frågor har "den fågeln känner jag igen-listan" blivit längre. 

Vad jag hoppas kunna bidra med i föreningen är att hålla hemsidan 
levande med nyheter och uppdateringar om pågående projekt. Jag 
kommer också, så långt det är möjligt, att delta som representant 
för föreningen då olika arrangemang och programpunkter 
anordnas. 

Väl mött (på lite avstånd) i naturen och eventuellt på någon 
aktivitet i föreningens regi. 
Vi ses! 

Ewa Thelén 


